
ZAPISNIK 19. SESTANKA STROKOVNEGA SVETA ZA PRESKAKOVANJE 
OVIR 

 
 
Datum: Sreda, 8.6.2022 
Lokacija: konferenčno preko Whatsapp aplikacije 
 
Prisotni: Tajda Bosio, Rok Vadnjal, Franc Slavič, Alenka Keršič, Uroš Kocbek 
Odsotni: Miha Kovačič, Robi Skaza 
 
 
Dnevni red: 

1. Potrditev zadnjega zapisnika 
2. Prestopni rok 2022 
3. Pregled predloga spremembe točkovanja za prekoračitev časa 
4. Prošnje za vračilo stroškov na CSI-jih 
5. Delo sodnikov v ogrevalnem prostoru 
6. Treniranje v ogrevalnem prostoru 
7. Razno 

 
Ad 1) 

Sklep: Zapisnik zadnjega sestanka se potrdi. 
 

Ad 2) 
Letos je zaradi mednarodnega tekmovanja v Lipici Državno prvenstvo prestavljeno že na 
začetek poletja in tako pred uradne prestopne roke. Predlaga se, da se izjemoma za disciplino 
preskakovanje ovir odprejo prestopni roki od 15.6.2022 in do zaključka prijav za Državno 
prvenstvo 2022. 
 
Sklep: Člani SSPO podprejo predlog, da se letos izjemoma odprejo roki za prestope med 
15.6.2022 in do zaključka prijav na Državno prvenstvo. 
 

Ad 3) 
Po zaključenih prvih tekmovanjih so rezultati tekmovalcev s prekoračitvijo časa izredno visoki. 
Člani predlagajo, da se vrnemo nazaj na star sistem točkovanja – 4 sekunde za prekoračen čas 
so 1 kazenska točka.  
 
Sklep: Prisotni predlog spremembe podprejo. Sprememba bi stopila v veljavo že na 
tekmovanju za Pokal Slovenije v Ljubljani, 18.6. – 19.6.2022. 
 

Ad 4) 
G. Vadnjal povzame prejete zahtevke za povračila stroškov na podlagi rezultatov, ki so jih 
tekmovalci opravili na mednarodnih tekmovanjih. Lidija Grum in Gaj Riossa sta opravičena do 
povračila stroškov na podlagi doseženih rezultatov. Gaju Riossi se prizna še nagrada za 
dosežen status kategoriziranega športnika. Rok nadalje predstavi tudi odlične rezultate naših 
mlajših tekmovalcev: Tija Kocjan, Eva Vovčko, Ema Maček Ležaič in Gea Jakelj. Vse so opravile 



uspešne nastope v tujini in tako opravile pogoje za kategorizacijo v mladinski razred. Predlaga 
se, da se tudi njim pokrije strošek enega tekmovanja na podlagi odličnih rezultatov. 
 
Sklep: Člani SSPO potrdijo zahtevke za vračila in se strinjajo, da se pokrije strošek 
tekmovanja tudi mlajšim tekmovalcem. 
 

Ad 5) 
Ga. Bosio opozori, da so sodniki v ogrevalnem prostoru premalo vestni pri svojem delu. 
Opazilo se je, da se ne preverja številk ali oblačil tekmovalcev, opreme konj in da sodniki v 
ogrevalnem prostoru opravljajo več nalog hkrati. 
G. Vadnjal kot predsednik Zbora uradnih strokovnih oseb KZS zagotovi, da bo sodnike za 
preskakovanje ovir opomnil preko emaila na spoštovanje predpisov in na korektno 
opravljanje svojega dela. 
 

Ad 6) 
Odpre se debata glede kontrole oseb, ki ogrevajo tekmovalce v ogrevalnem prostoru in kako 
na licu mesta najhitreje preveriti kakšno oziroma če sploh imajo strokovno usposobljenost. G. 
Slavič predlaga, da bi se to najboljše preverilo preko kartice, ki jo prejme vsak strokovno 
usposobljen kader. S to kartico potem oseba v ogrevalnem prostoru lahko izkaže svojo 
strokovno usposobljenost za to delo. 
 
Sklep: Člani SSPO podprejo idejo kartic za strokovne kadre. 
 

Ad 7) 
Pod razno ni bilo debate. 
 
Sestanek se je zaključil ob 13.25. 
 
 
 
 
 
Zapisnikar        Predsednik SSPO 
Tajda Bosio       Tajda Bosio (po pooblastilu) 


